

No. 2181. Multilateral

CONVENTION (NO. 100) CONCERNING EQUAL REMUNERATION FOR MEN AND WOMEN WORKERS FOR WORK OF EQUAL VALUE. GENEVA, 29 JUNE 1951 [United Nations, Treaty Series, vol. 165, I-2181.]

RATIFICATION

Maldives

Registration of instrument with the Director-General of the International Labour Office: 4 January 2013

Date of effect: 4 January 2014

Registration with the Secretariat of the United Nations: International Labour Organisation, 2 August 2013

RATIFICATION

South Sudan

Registration of instrument with the Director-General of the International Labour Office: 29 April 2012

Date of effect: 29 April 2013

Registration with the Secretariat of the United Nations: International Labour Organisation, 2 August 2013

N° 2181. Multilatéral

CONVENTION (NO 100) CONCERNANT L'ÉGALITÉ DE RÉMUNÉRATION ENTRE LA MAIN-D'ŒUVRE MASCULINE ET LA MAIN-D'ŒUVRE FÉMININE POUR UN TRAVAIL DE VALEUR ÉGALE. GENÈVE, 29 JUIN 1951 [Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 165, I-2181.]

RATIFICATION

Maldives

Enregistrement de l'instrument auprès du Directeur général du Bureau international du Travail : 4 janvier 2013

Date de prise d'effet : 4 janvier 2014

Enregistrement auprès du Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies : Organisation internationale du Travail, 2 août 2013

RATIFICATION

Soudan du Sud

Enregistrement de l'instrument auprès du Directeur général du Bureau international du Travail : 29 avril 2012

Date de prise d'effet : 29 avril 2013

Enregistrement auprès du Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies : Organisation internationale du Travail, 2 août 2013